
                       Z Á P I S N I C A                                         
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Dolné Naštice, konaného dňa 15. 12. 2023. 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Rokovanie : 

 

1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva (OZ) viedol starosta obce Radoslav Kozinka. Privítal 
zúčastnených občanov ako aj poslancov OZ. Skonštatoval prítomnosť troch poslancov, 
a uznal zasadnutie za schopné uznášania.  

2. Zapisovateľkou zápisnice bola určená p. Ľubica Gálisová, za overovateľov zápisnice boli 
poverení p. Lucia Danková a p. Gabriel Dravecký. 

3.  OZ schválilo program zasadnutia. Hlasovanie : za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

4. OZ druhýkrát prerokovalo žiadosť p. Simony Chudej o odkúpenie pozemku parcelné číslo 
794/7 vo výmere 38 m2. Na základe znaleckého posudku OZ odsúhlasilo odpredaj za cenu 
10€/m2. Hlasovanie : za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

5. OZ vzalo na vedomie žiadosť p. Timey  Šmondrkovej o končenie zmluvy v 2 izbovom nájomnom 
obecnom byte č. 190/1. 

6. OZ schválilo žiadosť p. Zuzany Cigáňovej o pridelenie/výmenu  nájomného obecného bytu. P. 
Zuzana Cigáňová v súčasnosti býva v 3 izbovom byte č. 190/3, bude sa sťahovať do 2izbového bytu č. 
190/1, ktorý sa uvoľní po p. Šmondrkovej. Hlasovanie : za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

7. OZ schválilo žiadosť p. Mgr. Natálie Kekič Urbanovej, o pridelenie 3 izbového obecného 
nájomného bytu č. 190/3. Hlasovanie : za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

8. Žiadosť p. Juraj Magula o zníženie sumy nájomného za mesiac september/ 2023, a o vrátenie 
kaucie. Poslanec OZ p. Gabriel Dravecký sa pýtal na dôvod zníženia nájomného. Žiadosť bola 
prerokovaná na pracovnom stretnutí dňa 20.11.2023, na ktorom sa poslanci OZ zhodli na úľave 
z nájmu vo výške 200 €, a vrátení kaucie po vyúčtovaní  nákladov na energie (p. Dravecký sa 
pracovného stretnutia nezúčastnil). OZ vyššie uvedené návrhy schválilo. za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

9. Žiadosť TJ Družstevník Dolné Naštice (TJ) o dotáciu na rok 2024. TJ žiadala sumu 8 500 €, z dôvodu 
zvýšenia poplatkov OFZ, na úhradu hosťovaní, prestupov hráčov. OZ schválilo dotáciu vo výške 
6 000€, (je potrebné však zúčtovať rok 2023) a prípadné navýšenie dotácie sa bude riešiť operatívne 
počas sezóny v roku 2024. (na tomto návrhu sa dohodli poslanci OZ aj na pracovnom stretnutí dňa 
20.11.2023) za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

10. Stanovisko HK obce Dolné Naštice k návrhu rozpočtu na rok 2024 prečítal poslanec  OZ p. Gabriel 
Dravecký. OZ vzalo stanovisko HK obce Dolné Naštice na vedomie. 



11. OZ schválilo  Rozpočet obce Dolné Naštice na rok 2024 – 26, samostatne na rok 2024 bol 
predrokovaný na pracovnom stretnutí dňa 20.11.2023. za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

12. Návrh  plánu kontrolnej činnosti HK obce Dolné Naštice na I. polrok 2024 prečítal poslanec OZ p. 
Gabriel Dravecký, ktorý upozornil na potrebu zosúladiť termín zasadnutí OZ s HK p. Otom Hodálom,  
aby sa zúčastňoval na Zasadnutiach OZ. OZ schválilo návrh  plánu kontrolnej činnosti HK obce Dolné 
Naštice na I. polrok 2024,  za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

13. OZ prerokovalo upozornenie okresnej prokuratúry Bánovce nad Bebravou vo veci vedenej pod č. 
Pd 65/23/3301-9 zo dňa 22.11.2023, a OZ schválilo návrh uznesenia, ktoré predložil hlavný kontrolór 
obce Dolné Naštice p. Oto Hodál. Poslanci ako aj starosta obce sa zhodli, že v budúcnosti sa musia 
vyvarovať akýmkoľvek nedostatkom pri voľbe HK obce. za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

14. OZ schválilo Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2018 o podmienkach prideľovania a užívania obecných 
nájomných bytov. Dodatok mali poslanci OZ k dispozícii, nikto nemal pripomienku/námietku. za 3, 
proti 0, zdržal sa 0. 

15. OZ schválilo Dodatok č. 7 k VZN č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Dodatok mali poslanci OZ k dispozícii, nikto nemal 
pripomienku/námietku. za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

16. Súdny spor s NDS, pojednávanie bolo odročené na 24.01.2024 na 9:30 hod. NDS 
poukazuje na fakt, že obec v roku 2016 prevzala dve veci z troch, išlo o preložku poľnej cesty 
v km 9,018 R2 v k.ú. Dolné Naštice a preložku súbežnej poľnej cesty v km 8,730-9,076 R2. 
Poslanci OZ schválili návrh uznesenia predložený p. JUDr. Petrom Ďurmekom a zhodli sa, že 
naďalej trvajú na tom, aby obec Dolné Naštice most neprebrali. za 3, proti 0, zdržal sa 0. 

17. DSS – Sýkorka, v ktorom je p. František Kasala umiestnený žiada od obce Dolné Naštice 
platiť mesačné poplatky. OZ neschvaľuje žiadosť DSS – Sýkorka, z dôvodu, že obec nemá 
dostatok finančných prostriedkov a sama je finančne poddimenzovaná. za 3, proti 0, zdržal 
sa 0. 

18. Diskusia : 

Starosta obce sa opýtal p. Františka Danku, v akej situácii je záhradkárska oblasť. František 
Danko hovoril o záujme oblasť oficiálne označiť ako záhradkársku. Pán Dravecký navrhol 
stretnutie záhradkárov so starostom a p. Ďurmekom, podať žiadosť na obec, aby sa pozemky 
nejako vysporiadali. Starosta obce navrhol stretnutie s vlastníkmi pozemkov ( od Bánoviec 
smerom na Rybany po pravej strane) a začať diskusiu o možnosti vybudovania ulice pre 
budúce stavebné pozemky. Pán Dravecký priniesol kroniku, ktorú mu odovzdala pred rokmi 
p. Marta Sokolíková. Našla ju vyhodenú pri smetnej nádobe. Starosta obce sa p. Draveckému 
veľmi pekne poďakoval za uchovanie tejto vzácnej veci. Starosta a p. Dravecký podpísali 
odovzdávací/preberací protokol. 



19. Záver. 

Starosta obce sa poďakoval všetkým za účasť, priateľskú atmosféru, konštruktívne návrhy 
a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

  

Overovatelia: 

Lucia Danková .................................... 

Gabriel Dravecký................................. 


